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Da li ste nekada bili u prilici da promatrate reakciju osobe koja je

nakon utvrđenih medecinskih nalaza saznala da je u njenom telu oživela stanica

raka? Ja jesam. Osoba u prvim sekundama pada u šok, zatim nastupa veliki

strah. Posle izvesnog vremena počinje panično da shvaća u kakvoj strašnoj

situaciji se nalazi, a zatim stvara strategiju i planove, kako i šta može

učiniti povodom svoga zdravlja. Takav način nije začuđujući. Čak što više

verujem da je prilično čest i zato želim u ovoj informaciji spomenuti nešto

što je osnovno pri susretu sa bolešću, bilo da je izlečiva ili, s medecinske

naučne  strane gledišta, ne izlečiva bolest. 

Postoji narodna izreka koja kaže: „da nije toliko važno šta nam se događa, već je

važno kako ćemo na to odreagovati. Ovo se biblijski naročito odnosi na reakciju

vernika. Biblija kaže: u kakvoj se god situaciji vernik našao, on ima Boga, koji je

Svemogući Stvoritelj, Svemogući Lekar i možeü Mu se obratiti za pomoć. Uz Božiju

pomoć svaka bolest je podležna promeni. Ali da bi se promena izvršila, mora se

odreagovati na ispravan Bogomdani način, a to zači: „da se ne smemo prepustiti

strahu, pasti u ravnodušnost i očekivati najgore“.  Bez obzira na sumnje lekara

ili već postavljenu dijagnozu, nipokoju cenu ne smemo dozvoliti strahu da

obvlada našim srcem, ili mislima Strah bolesti daje valast i „snagu“. Ljudi koji su

ispunjeni strahom, lakše popuštaju pod agresijom duha bolesti i telesnim simptomima

oboljenja. 

Biblija nam kaže: 

„Strah čoveku postavlja zamku, a ko se uzda u Svemogućeg Jahvu-(Stvoritelja),

nalazi zaštitu“. Vidi u Bibliji u Starom Zavetu: (Priče 29:25).  Osoba koja dozvoli

da se strah nastani u njoj, upada u zamku – a samim tim u robstvo bezizlaznoj

situaciji, jer strah počinje plesti mrežu (zamku) oko čovekovih misli, i osećaja

volje. Ako se momentalno neodreaguje, mreža će postati čvrsta i kruta i deblja, tada

će se čovek teže izvući iz nje. Da bismo bolje razumeli iznad biblijski stih,

predhodno trebamo odgovoriti na pitanje: 

Šta je to strah? 

Mnogi objašnjavaju da je strah osećaj koji je najčešće izazvan nekim mislima

ili okolnostima. To je tačno. Ali Biblija nam o strahu daje opširniju i

potpuniju sliku. Biblija nas ohrabruje i kaže: „Ustani, Bog nam nije dao duh

straha, već Duh snage, ljubavi i trezvenosti“ (2. Timoteju 1:7). Biblija – Novi

Zavet. Strah je u uskoj povezanosti sa sramom. Sveti Duh nam kroz Ap. Pavla pokazuje

da strah i sram nisu samo osećaji vezani uz misli i okolnosti, već da je strah duh

koji deluje u ljudskoim životima. Međutim Biblija kaže: „Jer Bog nam nije dao duh

straha, već DUH snage, ljubavi i čiste misli.“ Kroz ovo možemo uočiti nekoliko

stvari. Kao prvo, postoji vrsta straha koja deluje u ljudskim životima i koja nije

prirodna i ne dolazi od Boga, već od demona – zlih duhova. 

Kao drugo, Bog nam daje Duha snage, ljubavi i čistih misli i postavlja ih u

suprotnost strahu. To čini zato što strahovi često uzrukuju paniku, a ona ne

potiče od trezvenog razmišljanja. Čovek koji ne razmišlja na pravilan

(biblijski) način, donosi pogrešne odluke i gubi snagu bez koje ne može

pobeđivati u važnosti kroz koju mora da prođe. Zato jako važno shvatiti da strah

 1 / 3

Phoca PDF

http://www.phoca.cz/phocapdf


Strah -  rezultat demonske reakcije

Napisao Dobra Vest

u većini slučajeva može biti rezultat demonske aktivnosti pomoću kojeg nas zli

duh želi dovesti u zamku. A ako muse prepustimo, teško ćemo pronaći izlaz. Kada

razumemo da postoji duh (demon) straha, tek onda mošžemo razumeti biblijski stih

koji kaže: „Strah čoveku postavlja zamku...“ A ne smemo zanemariti ni drugi deo

straha, o kojem stih kaže: „... a ko se uzda u Stvoritelja (Jahve), nalazi

zaštitu.“ Sada se nameće pitanje: Strah ili vera?

Biblijski stihovi dokazuju da strah i vera stoje suprotno jedno prema drugom.

Biblija govori o svojoj ličnosti Jairu, čoveku koji je zatražio Isusovu pomoć za

svoju umiruću ćerku. Dok su prilazili Jairovoj kući, prišli su im Jairovi

ukućani, i kažu mu: dete ti je umrlo. Kada je to Isus čuo, rekao je: „Ne boj se!

Samo veruj!“ Vidi u Bibliji-Novi Zavet (Marko 5:36).  Ova izjava Isusa Hrista jasno

pokazuje, da ako želimo videti Božiju snagu na delu, prvenstveno moramo nadvladati

strah i odbaciti ga ignoristai ga, a na njegovo mesto postaviti veru. Biblija kaže:

„ne moguće je istovremeno verovati i bojati se. Ili smo pod vlasti straha, ili smo

pod vlašću vere. Ako imamo strah, to znači da sumnjamo u pozetivan ishod situacije u

kojoj se nalazimo. Taj strah nam postavlja opasnu zamku. 

A pouzdanje (vera) u Boga stavlja nas pod božansku zaštitu. Isus Hrist je

rekao: „Ne boj se! Samo veruj!“ Što znači da je Jair imao mogućnost izbora. Mogao

je da bira između straha i vere. Njegov primer jasno pokazuje da Bog i od nas

očekuje određene učinke (VERU) kako bih On mogao delovati u pravcu našeg

izbavljenja života. Ako je Jair imao imogućnost izbora i ako je njegov parvilan

izbor otvorio vrata za delovanje Božije sile, onda i mi imamo mogućnost izbora i

svojim se biblijskim-pravilnim izborom trebamo dovesti u situaciju u kojoj Božija

sila može da deluje u nama. Za mnoge je teško da poveruju da mogu birati i uticati

na događaje u svojim životima, zbog toga u biblijskom događaju, kada je Petar hodao

po površini vode zbog sumnje je počeo da tone, Isus mu je rekao: „Maloverni Petre,

zašto si posumnjao“? Drugim rečima da nije posumnjao mogao je ladno sa Isusom

došetati do lađe i popeti se u nju. Da je Petar postupio ispravno, Isus ga nebi

ukorio. 

Isus Hrist je isti juče, danas i do veka! 

Biblija kaže: (Jevrejima 13, 8) „Isus Hrist isti je juče i danas i za uvek će biti

isti.“ Činjenica da se Isus ne menja je jedan od najvećih dokaza da Isus i danas

leči. Za vreme svoje službe na zemlji Isus je izlečio sve koji su doneti i koji su

tražili iscelenje sa verom. Matej 8, 16. Ako je Isus uzeo naše slabosti i bolesti pre

dve hiljde godina na Golgoti, sigurno će više ljudi primiti blagoslove te žrtve u

iscelenju danas nego onda. 

Iz kojeg razloga 

možemo to potvrditi? Zato što to sam Bog u Bibliji kaže. Isus je danas prisutan

svojim Svetim Duhom u svojima, u Njegovoj Crkvi po čitavom svetu. Zahvaljujući

vaskrsenju-uskrsenju Isusa Hrista Spasitelja i njegovom odlasku k Ocu, gde sedi s

desne strane Očeve, i koji svojim Duhom danas dolazi do svih koji ga prizivaju

iskrenim srcem, niko nemora kao nekada ići u Izrael da bih sreo Isusa i apostole

da bih doživeo ozdravljenje, iscelenje, već znamo da je Isus sa svojom silom

iscelenja svugde prisutan gde je pozvan. Ovaj tekst Biblije u (Jevrejima 13,

8) je dovoljan dokaz da svi prihvatimo Isusa za svog Velikog Lekara, Lekara

nad svim lekarima. I ti imaš šanse, ja te ohrabrujem, pozivi Isusa, probaj se

poveriti Isusu kao svom ličnom Lekaru i Spasitelju. Pozivam te da se ovoga časa

pokaješ, primiš Isusa i doživiš Boga.
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Ako si u nedostaku vere - napiši nam ovde, da li želiš da se za snagu  tvoje

vere u Boga molimo. Ako to iskreno želiš, rado ćemo to učiniti iz ljubavi prema

Bogu i tebi.  

Ovde nam

precizir

aj tvoju

potrebu

i

pošalji

na

E-mail Dobravest@bluewin.ch                                                         

Odgovara-Misionar: Nikola Mijatov-Meister    
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